
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej  Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 

 

 

 

W okresie międzysesyjnym Komisja Gospodarki Komunalnej odbyła posiedzenie w dniu                                                       

20  września 2023r 

 

Komisja zajmowała się tematami zgodnie z planem pracy Komisji. 

 

 Przyjęto protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji – jednogłośnie „za” 

1. Tematem była informacja z działalności spółki SIM, Informację z działalności spółki SIM 

omówiła członek Rady Nadzorczej Pani Dominika Tyrna. Pani Tyrna poinformowała, że 

działalność spółki nie wygląda dobrze, jest problem z komunikacją z panią prezes. 

Głosowanie za przyjęciem informacji: jednogłośnie „za”. 

 

2. Temat to informacja, z działalności Straży Miejskiej od maja do 17 września, temat omówiła 

Komendant Straży Miejskiej Beata Miś . W okresie tym  było sporo interwencji, oraz zabezpieczeń 

organizowanych imprez. Straż rozpoczęła kontrolę wywozu nieczystości płynnych z nieruchomości 

wyposażonych w zbiorniki bezodpływowe. 

Głosowanie za przyjęciem informacji: jednogłośnie „za”. 

 

3. Temat - Zasób i stan realizacji programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Wisła, 

temat omówiła kierownik GK pani Małgorzata Szalbot. 

Materiał stanowi załącznik do protokołu. 

Głosowanie za przyjęciem informacji: jednogłośnie „za”. 

 

4. Temat - Gospodarka odpadami komunalnymi na terenie miasta oraz analiza uchwały śmieciowej 

po wprowadzeniu (dołączeniu ) do uchwały nieruchomości świadczące usługi hotelarskie i 

jednocześnie nieruchomości te są w części zamieszkałe. 

Temat omówił Inspektor referatu RGŚ pan Janusz Pezda. Materiał stanowi załącznik do protokołu. 

Głosowanie za przyjęciem informacji: jednogłośnie „za”. 

 

W sprawach bieżących wystosowano następujące wnioski do budżetu na 2024 rok: 

1.  „Zabezpieczenie w budżecie środków na doposażenie urządzeń  na placu zabaw w Nowej 

Osadzie”.  Głosowanie: jednogłośnie „za” 

2. „Zabezpieczenie w budżecie środków  na zagospodarowanie terenu wokół wiaduktu 

kolejowego w Głębcach”. Głosowanie:  jednogłośnie „za” 

3. „Zabezpieczenie w budżecie środków na wykonanie kolejnych punktów świetlnych wzdłuż 
wiślańskich dróg (lampy hybrydowe, solarne). Glosowanie:  jednogłośnie „za” 

4. „Zabezpieczenie  w budżecie środków na doposażenie urządzeń na placu zabaw przy ulicy 

Dębowej: Głosowanie: jednogłośnie „za” 

5. „Zabezpieczenie w budżecie środków   w celu przeprowadzenia kolejnych naborów na 

inwestycje lokalne”. Głosowanie: jednogłośnie „za” 

6.  „Zabezpieczenie w budżecie środków  na odnowienie  elewacji na budynku szkoły w 

Głębcach”. Głosowanie:  6 „za”, 1 „wstrzymujący się”, 0 „przeciw”. 

 

Członkowie komisji brali również udział w sesjach nadzwyczajnych, które odbyły się 13 lipca i 24  

sierpień, oraz 26 września na posiedzeniu komisji połączonych, gdzie omawiano materiały kierowane 

na sesje rady miasta. 

  

To były najważniejsze tematy ,którymi zajmowała się komisja. 



 

 

 Przewodniczący Komisji Gospodarki 

 

 

 Radny Bronisław Szalbót 


